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DATUM FÖR MÖTET  TID PLATS 

22 november 2023 18:00 – 21:00 S:t Peders församlingshem 

NÄRVARANDE 

 

Lars Ivarsbo 

Annica Hamnegård Claesson 

Lars Olsson 

Jan-Åke Bernsten 

Örjan Claesson 

 

Per-Martin Andersson, kyrkoherde 

Magdalena Hellberg, kyrkokamrer 

 

Sammanträdesprotokoll 
  

Utses att justera: Lars Olsson 

 

 

Underskrifter: Sekreterare  

 Magdalena Hellberg 

 Ordförande  

 Lars Ivarsbo 

 Justerare  

 Lars Olsson 

 

 

 

Justerat datum: 2024-01-10 
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1. Sammanträdets öppnande 

 

Upprop genomfördes. 

 

 

2. Val av protokollsjusterare 

 

Det beslutades att Lars Olsson justerar protokollet 

 

 

3. Fastställande av föredragningslista 

 

Arbetsutskottet godkände dagordningen.  

 

 

4. Kyrkoherdens rapport 

 

Per-Martin berättar att Christian Johansson är anställd som fastighets- och kyrkogårdsföreståndare 

och tillträdet tjänsten 2023-12-11. 

 

Arbetsutskottet godkände kyrkoherdens rapport. 

 

 

5. Anmälan delegationer 

 

Per-Martin anmälde följande delegationsbeslut till arbetsutskottet: 

 

-Christian Johansson är anställd som fastighets- och kyrkogårdsföreståndare från och med 2023-

12-11.  

 

Arbetsutskottet godkände redovisningen.  

 

 

 

6. Ekonomisk rapport 

 

En placeringsrådgivning med Swedbank kan med fördel bokas in i början av år 2024. Annica och 

Magdalena deltar i denna.  

 

Den obligation på 1 miljon kronor som löpte ut i juni månad står just nu på ett depåkonto. Den 

kommer att föras in på vårt underkonto så att vi får ränta på beloppet. Nuvarande ränta på 

underkontot är 4 %.  

 

Pastoratets syföreningar har visat intresse för att låta pastoratet ha hand om föreningarnas 

ekonomiska medel. Under våren 2023 genomfördes ett möte där representanter från 

syföreningarna samt kamrer Magdalena Hellberg och kyrkoherde Per-Martin Windt deltog. 

Syföreningarna meddelade att mycket av deras medel går åt till bankkostnader och önskar hjälp 

från pastoratet för att slippa dessa. Förslaget är att syföreningarnas medel sätts in på pastoratets 

bankkonto och att de i bokföringen särskiljs med särskilda objektsnummer. Föreningarna slipper 
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på detta sätt bankkostnaderna och pastoratet får ränta på medlen. Beslutanderätten för hur medlen 

ska användas ligger kvar hos föreningarna. Inkomna medel ges till välgörenhet och föreningarna 

bestämmer ändamål.  

 

För Hålanda arbetskrets rör det sig i dagsläget om ca 17 tkr och för Skepplanda syförening rör det 

sig om ca 12 tkr. Ale-Skövde syförening väljer att avvakta ytterligare något år för att hantera 

ärendet på sitt årsmöte.  

 

Magdalena har redan tidigare varit behjälplig med att sätta in kontanter och hantera swish-

inbetalningar för föreningarnas räkning. Den administrativa arbetsbelastningen beräknas därför 

inte bli så mycket större än vad den redan är.  

 

Förslagsvis görs överföring till vårt konto efter årsskiftet. Arbetsutskottet ställer sig positiva till 

förslaget.  

 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att godkänna att pastoratet ombesörjer Skepplanda syförenings 

och Hålanda arbetskrets hantering av ekonomiska medel från och med 2024. 

 

Arbetsutskottet godkände den ekonomiska rapporten. 

 

 

7. Plan för arbete med målkapital 

 

Arbetsutskottet samtalar kring hur vi ska ta oss an arbetet med målkapital. En aktuell 

församlingsinstruktion ligger till grund för det fortsatta arbetet med målkapital och därför bör 

detta arbete startas upp på nytt i januari.  

 

Vi kommer att ta hjälp av Tove Ammedalen från Servicebyrån att lägga upp den fortsatta planen. 

Tove kommer att tillfrågas att delta på en workshop med arbetsutskottet måndag 29 januari 2024. 

 

Informationen noterades.  

 

 

8. Motion om anslag till ACT Svenska kyrkan 

 

Sven Hellbom har inkommit med en motion om att ge anslag till ACT Svenska kyrkan. Motionen 

kommer rent formellt att läggas fram till kyrkofullmäktiges sammanträde våren 2024 (2024-05-

21). Det kommer att informeras om motionen på nästkommande kyrkoråd.  

 

Informationen noterades.  
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9. Uppföljning projekt 2023 

 

Deltagarna uppdaterade varandra på pågående projekt som rör fastigheter.  

 

- Bogdan Spychala har utfört måleri samt stödtjänster under hösten för att avlasta vaktmästarna. 

- Till Skepplanda församlingshem är det beställt en utekännare för automatisk styrning av 

värmen.  

- Nödutgång i Skepplanda vaktmästeri är på gång.  

- Det planerade arboristjobbet på Skepplanda kyrkogård kommer att bli fördröjt.  

- Textilarbetena pågår i Ale-Skövde, S:t Peder och Tunge kyrkor.  

- Mer mögelpåväxt är funnet i Ale-Skövde kyrka.  

- Vi önskar teckna avtal kring snöröjning vid Skepplanda kyrka och Ale maskintjänst ska 

återkomma.  

- Den beställda bilen kommer eventuellt inte att levereras i år.  

 

Arbetsutskottet godkände genomgången.  

 

 

10. Tankar från Kyrkans väl 

 

Annica Hamnegård och Lars Olsson framförde tankar från Kyrkans väl som önskar att det sker 

någon form av samordning för insatser som berör ideella medarbetare och arbetsinsatser. Det är 

även önskvärt att besöksverksamheten kommer igång igen. Per-Martin tar frågan vidare.  

 

Det framfördes att det är önskvärt med fler sammanlysta och ekumeniska gudstjänster för att om 

möjligt samla fler personer i kyrkan.  

 

Frågan om vi ska hålla våra kyrkor stängda i vinter diskuterades. Det finns ingen plan på att 

stänga kyrkorna, i några fall kommer ändå gudstjänster att hållas i församlingshemmen.  

 

Kyrkans väl är glada över att det på vår hemsida står hur man kan bli medlem i Svenska kyrkan.  

 

Arbetsutskottet noterade informationen.  

 

 

11. Genomgång av församlingsrådens protokoll 

 

De senaste protokollen från Lödöse respektive Skepplanda-Hålandas församlingsråd gicks 

igenom.  

 

Arbetsutskottet noterade informationen.  
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12. Sammanträdestider vår 2024 – justering av datum för rundresa 

 

Det beslutades att ändra datumet för vårens rundresa till 2024-03-21. Fastighets- och 

kyrkogårdsföreståndare Christian kommer att ges i uppdrag att förbereda rundresan.  

 

Arbetsutskottet planerade att lägga till ett extra sammanträde/workshop 2024-01-29 där fokus 

läggs på målkapital. Tove Ammedalen, Servicebyrån kommer att bjudas med.  

 

En uppdaterad lista över sammanträden kommer att skickas ut när lokaler är bokade.  

 

 

13. Sammanträdestider höst 2024 

 

En sammanställning av föreslagna sammanträdestider för höst 2024 gicks igenom.  

Ett extra kyrkofullmäktige lades till 2024-10-10.  

 
Beslut 

Arbetsutskottet fastställer sina egna sammanträdestider för höst 2024. 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att fastställa sammanträdestiderna för kyrkorådet.  

 

 

Mötet avslutades kl 21:00. 

 

 

 


